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Zápis z  jednání zastupitelstva obce Sendražice konaného dne 20.8.2012 na obecním úřadě. 

Začátek jednání v 19 hodin. 

Přítomno: ZO -  V.Horák, M.Holeček, ing.Hrubý, F.Matěna, Z.Pejcha, Z.Dusová,ing.Krtička 

František 

Omluven: Milan Holeček 

Hosté: dle prezenční listiny 

 

Starosta přivítal přítomné a zahájil jednání  v 19.00 hodin. Sdělil, že zasedání bylo řádně 

svoláno. Dále konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva z celkového počtu 7, takže 

zastupitelstvo obce  je usnášeníschopné. 

 

 

Starosta seznámil přítomné s programem: 

 

1. Schválení programu   

2. Návrh a schválení ověřovatelů 

3. Schválení podeje pozemku pč.1217/2 

4. Úprava rozpočtu 

5. Schvální smlouvy o dílo s firmou Novostav 

6. Přijetí finančního daru  od pana Matěny 

7. Přijetí věcného daru od firmy Stavos 

8. Výpověď smlouvy z nájemního bytu čp.1 

9. Žádost o pronájem bytu čp.1 

10. Jmenování členů kulturního výboru 

11. Odsouhlasení  položení obrubníků před kostelem 

12. Ostatní záležitosti 

13. Závěr 

 

1. Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

 

    Návrh usnesení č.1/20082012 

    Zastupitelstvo obce Sendražice souhlasí s uvedeným programem. 

    Výsledek hlasování : Pro:  6   Proti: O   Zdrželo se: 0 

 

2. Starosta navrhl určit ověřovatele zápisu pana Františka  Matěnu a pana Zdeňka 

Pejchu. Starosta dal hlasovat o návrhu 

 

    Návrh usnesení č.2/20082012 

    Zastupitelstvo obce Sendražice souhlasí s výše uvedenými ověřovateli. 

    Výsledek hlasování : Pro:    6  Proti:  0     Zdrželo se: 0 

 

 

3. Na základě vyvěšeného záměru na prodej pozemku p.č.1217/2 o výměře 82 m2  se 

přihlásil pan Zbyněk Merxbauer. Starosta dal hlasovat o prodeji tohoto pozemku. 

 

    Návrh usnesení č.3/20082012 

    Zastupitelstvo obce Sendražice souhlasí s prodejem pozemku panu Zbyňku 

Merxbauerovi v hodnotě 50,- Kč/m2  a pověřuje starostu obce k sepsání  kupní smlouvy. 

    Výsledek hlasování : Pro:    6  Proti:  0     Zdrželo se: 0 
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4. Paní účetní přečetla úpravu rozpočtu, která tvoří přílohu č.1 tohoto zápisu 

 

    Návrh usnesení č.4/20082012 

    Zastupitelstvo obce Sendražice souhlasí s úpravou rozpočtu. 

    Výsledek hlasování : Pro:    6  Proti:  0     Zdrželo se: 0 

 

5. Smlouva o dílo firma Novostav komunikace Hradec Králové –  místostarosta obce  

přečetl tuto smlouvu o dílo 

 

    Návrh usnesení č.5/20082012 

    Zastupitelstvo obce Sendražice schvaluje smlouvu o dílo s firmou Novostav 

    Výsledek hlasování : Pro:    6  Proti:  0     Zdrželo se: 0 

 

6. Pan Matěna poskytl obci finanční dar ve výši 10 000,- Kč. Za tento finanční dar 

obec zakoupí vahadlovou houpačku na dětské hřiště. Starosta dal hlasovat o tomto 

finančním daru 

 

    Návrh usnesení č.6/20082012 

    Zastupitelstvo obce Sendražice přijímá finanční dar ve výši 10 000,- Kč od pana 

Františka Matěny na nákup vahadlové houpačky na dětské hřiště 

    Výsledek hlasování : Pro:    5 Proti:  0     Zdrželo se: 1 

 

 

7. Starosta obce předkládá návrh na přijetí věcného daru ve výši 10 000,- Kč včetně 

dopravy  pro Obec Sendražice od  firmy Stavos Nechanice, zastoupenou panem 

Luďkem Součkem jednatelem společnosti – zámková dlažba na altán na obecním 

hřišti 

 

  Návrh usnesení č.7/20082012 

    Zastupitelstvo obce Sendražice schvaluje přijetí věcného daru pro obec Sendražice ve 

výši 10 000,- Kč od firmy Stavos Nechanice,503 15 Nechanice  - zámková dlažba na altán 

na obecní hřiště  

    Výsledek hlasování : Pro:    6 Proti:  0     Zdrželo se: O 

 

  

8. Obec obdržela výpověď od pana Josefa Ďuriše (nájemce č.p.1 ), který žádá o 

ukončení nájemní smlouvy dohodou a to k 31.8.2012. Starosta dal o tomto hlasovat 

 

          Návrh usnesení č.8/20082012 

    Zastupitelstvo obce Sendražice schvaluje ukončení nájemní smlouvy na byt č.p.1 a to 

dohodou k 31.8.2012 

    Výsledek hlasování : Pro:    6  Proti:  0     Zdrželo se: 0 
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9. Obec obdržela žádost  od paní Jany Vágnerové, bytem Křinice 228, která má zájem 

o pronájem bytu č.p1 v Sendražicích. Starosta dal o tomto hlasovat 

 

    Návrh usnesení č.9/20082012 

    Zastupitelstvo obce Sendražice schvaluje nájemkyni bytu č.p.1 paní Janu Vágnerovou. 

    Výsledek hlasování : Pro:    6  Proti:  0     Zdrželo se: 0 

 

 

 

10. Předseda kulturní komise ing.František Krtička navrhl tyto  členy kulturní komise  

Ivanka Baumeltová, ing.Václava Dušková, Věra Karabinošová, Ladislava Poulová, 

Jitka Pechová, Bohuslav Štěpánek, Jana Popelková, Simona Michaličková, Iveta 

Holečková a Karolína Cvírová. Starosta dal o tomto hlasovat  

 

    Návrh usnesení č.10/20082012 

    Zastupitelstvo obce Sendražice schvaluje členy kulturní komise ve složení:  

Ivanka Baumeltová, ing.Václava Dušková, Věra Karabinošová, Ladislava Poulová, Jitka 

Pechová, Bohuslav Štěpánek, Jana Popelková, Simona Michaličková, Iveta Holečková a 

Karolína Cvírová.  

    Výsledek hlasování : Pro:    6  Proti:  0     Zdrželo se: 0 

  

 

11. Starosta obce obdržel připomínky od místních občanů, kteří se starají o místní 

kostel, zda by nebylo možné v rámci opravy cesty ke hřbitovu, položit i obrubníky 

před kostel, jelikož je zde neustále rozježděná tráva a toto prostranství se špatně 

udržuje. Starosta navrhl, že by zde mohly být položeny obrubníky. O tomto dal 

hlasovat 

    Návrh usnesení č.11/20082012 

    Zastupitelstvo obce Sendražice schvaluje položení obrubníku před místní kostel  

    Výsledek hlasování : Pro:    6  Proti:  0     Zdrželo se: 0 

 

 

 

12. Ostatní záležitosti – starosta  obce požádal ing.Krtičku, aby seznámil přítomné  

s dětským dnem- ing. Krtička sdělil, že tato akce bude dne 1.9.2012 a začne  

rybářskými závody , které budou probíhat dopoledne a odpoledne od 14.00 hodin 

bude druhá část , která je zaměřena na sportovní a vědomostní schopnosti dětí.  

 

ing.Krtička by chtěl v rámci projektu Blue Sky Involve poděkovat všem, kteří 

v sobotu 18.8.2012 přiložili ruku k dílu a přišli pomoc při úpravě dětského hřiště   

 

pan Pejcha – jako zastupiteli se mu nelíbí ořezání jabloně, které bylo provedeno ve 

vegetačním období – ing.Krtička  na toto sdělil, že obec má v rámci jarní údržby 

obce provádět ořez všech obecních stomků a né jen pouze těch, které vedou podél 

silnice. Jelikož větve z jabloně zasahovaly až na zen, hrozilo nebezpečí poranění 

děti.  
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      13.Závěr: 

Starosta poděkoval přítomným za účast a schůzi ukončil ve 19.45 hod. 

 

 

 

 

 

 

Václav Horák, starosta   …………………… 

 

 

 

Zdeněk Pejcha, místostarosta ……………………….. 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Zdeněk Pejcha      ……………………. 

 

                                 František Matěna  ……………………. 

 

 

 

 Zápis vyhotovila 20.8.2012 Iva Černá 

 

 

 

 

 

 

 


